
BRM.0002.2.2020 

 P r o t o k ó ł  nr  XXI/2020 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 24 lutego 2020 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

............................................................................................................................................ 
 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 930 otworzył sesję 

Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał.  
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 

Na sesję spóźnił się radny:  Marcin Wroński (9 50) 

Sekretarz obrad:  Maria Żukowska 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy ktoś chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad? Nie widzę  

chętnych do zabrania głosu. Stwierdzam, że Rada będzie pracować zgodnie                              

z przesłanym wcześniej porządkiem obrad.  
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów XVIII, XIX, XX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad. 

5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania uchwał 

Rady Miejskiej Inowrocławia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020: 

− wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033: 

− jak w punkcie 6. 

8. Przedstawienie „Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019”:  

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− dyskusja. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania niektórych składników wynagrodzenia 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem  prowadzącym jest 

Miasto Inowrocław: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli szkół,  dla których organem  prowadzącym 

jest  Miasto Inowrocław, ze środków specjalnego funduszu nagród za ich 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej  i opiekuńczej: 

− jak punkcie 9. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

„Gminnego programu opieki nad zabytkami” dla Miasta Inowrocławia na lata 2017-

2021: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego                          

i Funduszy Europejskich, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r.: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

konserwatorsko-pielęgnacyjnych drzew uznanych za pomniki przyrody rosnących 

w granicach administracyjnych Miasta Inowrocławia: 
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− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i 

Rolnictwa, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

14. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji: 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

15. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi: (I) 

− jak w punkcie 14. 

16. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi: (II) 

− jak w punkcie 14. 

17. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi: (III) 

− jak w punkcie 14. 

18. Przedstawienie sprawozdań z działalności komisji Rady Miejskiej Inowrocławia za 

2019 r.: 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− dyskusja. 
 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z: XVIII, XIX i XX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 

 

Jacek Tarczewski – sekretarz obrad XVIII sesji Rady Miejskiej: 

Zapoznałem się z protokołem, jest on złożony, ponieważ po części jest w druku, a po 

części musimy się posiłkować stroną internetową Urzędu Miasta. Taka jest przyjęta 

formuła, więc ja nie będę podważać tej formuły. Po części ten protokół stanowi 

stenogram, więc  odzwierciedla pracę Rady podczas sesji i wnoszę o jego przyjęcie.   
 

Głosowanie  1 - Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 

 

Waldemar Wąśniewski – sekretarz obrad XIX sesji Rady Miejskiej: 

Poinformował, że protokół odzwierciedla przebieg sesji i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie  2 - Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 

 

Jacek Bętkowski – sekretarz obrad XX sesji Rady Miejskiej: 

Poinformował, że protokół odzwierciedla przebieg sesji i wnosi o jego przyjęcie. 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
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Głosowanie  3 - Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 5 do protokołu. 
 

Ad 4.  Wybór sekretarza obrad: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję panią radną Marię Żukowską. 
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pani radna wyraża zgodę? 
 

Maria Żukowska – radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 4  -  Wybór sekretarza obrad (Maria Żukowska):  
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad została pani radna Maria Żukowska. 
 

Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia (informacja stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Zapytania 

do Informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 
 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Głos zabrał radny: Maciej Basiński. 
 

Maciej Basiński – radny RMI: 

Str. 14 pkt. 2) - zmniejszenie dochodów dotyczących wpływów z podatku od 

nieruchomości, kwota na minusie 444 798,93 zł. Dlaczego jest to tak duża kwota? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przyczyną tej zmiany jest dokonany wymiar tego podatku. Oszacowaliśmy, że będą 

większe wpływy. Dochody od podatku od nieruchomości stanowią ponad 40 milionów 

złotych, a przypis od osób fizycznych ponad 10 milionów złotych. Wystawione są 

decyzje, których niestety jest mniej. Musimy urealnić te dochody.    
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 5 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 2, wstrzym. się – 4. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 8 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/113/2020 zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 
 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

W tym projekcie Pan Prezydent dostosowuje Wieloletnią Prognozę Finansową                               

do dokonanych zmian z tegorocznym budżecie. Złożyliśmy sprawozdania statystyczne 

za 2019 rok i program, w którym opracowywana jest Wieloletnia Prognoza Finansowa 

wskazywał, że w niektórych pozycjach trzeba poprawić. Stąd ten załącznik zwany 

korektą, który aktualizuje wykonanie 2019 r.      
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
  
Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 6 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 3, wstrzym. się – 3. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 9 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XIX/214/2020 zmieniającą uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 
 

 

Ad 8. Przedstawienie „Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2019 r.”  

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła sprawozdanie. 
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Elżbieta Jardanowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie.  
 

Zapytania do sprawozdania i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja.  
 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych składników 

wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Inowrocław. 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Elżbieta Jardanowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Ewa Podogrodzka, Grzegorz Olszewski, Elżbieta Jardanowska. 
 

Ewa Podogrodzka – radna RMI: 

Co rozumiemy, przez trudne warunki pracy nauczycieli? 
 

Grzegorz Olszewski – radny RMI: 

§5 ust.1 – Nauczycielowi, któremu powierzono stanowisko dyrektora przysługuje 

dodatek funkcyjny uzależniony od wielkości szkoły. Można byłoby wprowadzić tutaj 

korektę i napisać od ilości oddziałów w szkole.   
 

Elżbieta Jardanowska – radna RMI: 

Regulamin jest zgodny z rozporządzeniami. Ponadto jest uzgodniony ze związkami 

zawodowymi. Regulamin jest szczegółowy i bardzo dobrze opracowany. Określa 

dodatki związane z warunkami pracy. Określa kiedy motywujemy, w jakim procencie. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Odpowiedź na pytanie radnej Elżbiety Jardanowskiej. 

Dodatek jest dzielony na pewne procenty. 10% stawki osobistego zaszeregowania 

nauczycieli za prowadzenie zajęć rewalidacyjno-wychowawczych z dziećmi, które są 

upośledzone w stopniu głębokim. 10% dopłacamy za nauczanie indywidualne                       

z uczniem zakwalifikowanym do nauczania specjalnego oraz 10% na prowadzenie zajęć 
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dydaktycznych przez nauczyciela języka obcego w klasach dwujęzycznych. Takie klasy 

są w Szkole Podstawowej nr 8 i Szkole Podstawowej nr 14.          
 

Wojciech Piniewski – zastępca PMI: 

Nie ilość, a liczba oddziałów powinna to określać. I zgodził bym się z Panem radnym, 

jednak wątpliwości rozwiewa załącznik do uchwały, który wskazuje wysokość stawek 

dodatku funkcyjnego w tabeli od liczby oddziałów i wysokość dodatku. W związku                

z tym, nie pozostawia wątpliwości jak należy ten zapis rozumieć.     
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 9 – za podjęciem uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych składników wynagrodzenia 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Inowrocław. 

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/215/2020 w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław.   
 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli szkół,  dla których organem  prowadzącym 

jest  Miasto Inowrocław, ze środków specjalnego funduszu  nagród za ich 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej  i opiekuńczej. 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Elżbieta Jardanowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
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Głosowanie 10 – za podjęciem uchwały w sprawie określenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli szkół,  dla których organem  prowadzącym jest  

Miasto Inowrocław, ze środków specjalnego funduszu  nagród za ich osiągnięcia 

w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej  i opiekuńczej.    

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 11 do protokołu. 
 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/216/2020 w sprawie określenia 

kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół,  dla których organem  

prowadzącym jest  Miasto Inowrocław, ze środków specjalnego funduszu  nagród za ich 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej  i opiekuńczej.    
 

 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji „Gminnego programu opieki nad zabytkami” dla Miasta Inowrocławia 

na lata 2017-2021. 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI:     

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 11 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

„Gminnego programu opieki nad zabytkami” dla Miasta Inowrocławia na lata 2017-

2021.     

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 12 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/217/2020 uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego programu opieki nad zabytkami” dla 

Miasta Inowrocławia na lata 2017-2021 .    

 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r.  
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Monika Kowalczyk – Kierownik Referatu Spraw Społecznych: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
  

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Patryk Kaźmierczak. 
 

Patryk Kaźmierczak – radny RMI: 

Str. 35 sprawozdania Edukacja publiczna pkt. 4 - Depresja i samouszkodzenia u dzieci                 

i młodzieży. To zjawisko niestety w naszym kraju jest coraz bardziej powszechne. Czy 

takie działanie jak w punkcie nr 3, które to wskazuje, że spotkanie było przeprowadzone 

w Szkole Podstawowej nr 2, będzie w tym roku przeprowadzone w innych szkołach? 
 

Katarzyna Biczkowska - Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Uzależnień w Inowrocławiu: 

Wszystkie warsztaty i programy, które realizujemy w szkołach są realizowane na 

potrzeby szkół. Jeżeli takie zapotrzebowanie będzie jesteśmy gotowi na współpracę. 
 

Patryk Kaźmierczak – radny RMI: 

To takie zajęcia prowadzone na potrzeby szkół?  
 

Katarzyna Biczkowska - Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Uzależnień w Inowrocławiu:  

Tak. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 

Głosowanie 12 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r.   
  

Wynik głosowania: za -  23, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 13 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/218/2020 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r. 
    

 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 

zabiegów konserwatorsko-pielęgnacyjnych drzew uznanych za pomniki przyrody 

rosnących w granicach administracyjnych Miasta Inowrocławia. 
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Urszula Marczewska –Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                  

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Grzegorz Piński –Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska: 

Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrała radna: Ewa Podogrodzka. 
 

Ewa Podogrodzka – radna RMI: 

Jest tutaj bardzo dużo drzew wymienionych. Czy finansowanie jest z naszego budżetu, 

czy również Wojewoda się dokłada.  
 

Urszula Marczewska –Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                  

i Rolnictwa: 

Będziemy się starać, ponieważ istnieje program w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska, gdzie można pozyskać środki. Częściowo będzie z naszego budżetu,                     

a częściowo z Funduszu, jeżeli nam przyznają.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 13 – za podjęciem uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia 

zabiegów konserwatorsko-pielęgnacyjnych drzew uznanych za pomniki przyrody 

rosnących w granicach administracyjnych Miasta Inowrocławia.   
 

Wynik głosowania: za -  22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 14 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/219/2019 w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów konserwatorsko-pielęgnacyjnych drzew uznanych za 

pomniki przyrody rosnących w granicach administracyjnych Miasta Inowrocławia.    

 
 

Ad 14. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 

Danuta Jaskulska  – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 14 – za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ngatywnie. 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 6. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 15 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/220/2020 w sprawie rozpatrzenia 

petycji negatywnie.  
 

 

Ad 15. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (I). 
 

 

Danuta Jaskulska  – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 
 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 14 – za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i uznaniem jej za 

bezzasadną. 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 3. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 16 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/221/2020 w sprawie rozpatrzenia 

skargi.  
 

 

Ad 16. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (II). 
 
 

Danuta Jaskulska  – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 
 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
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Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 15 – za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i uznaniem jej za 

bezzasadną. 
 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 0, wstrzym. się – 7. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 17 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/222/2020 w sprawie rozpatrzenia 

skargi.  
 

 

Ad 17. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (III). 
 
 

Danuta Jaskulska  – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Głos zabrał radny: Maciej Basiński. 
  
Maciej Basiński – radny RMI: 

Napisane jest, że skarga w sprawie nieterminowej naprawy nawierzchni, a gdzie jest 

tutaj jakiś termin podany, jaki to termin obowiązywał do naprawy tej drogi?     
 

Danuta Jaskulska  – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Nie było konkretnego terminu naprawy tej drogi, ponieważ ona jest naprawiana 

sukcesywnie na zgłoszenie. Jeżeli sprzyjają warunki atmosferyczne, to ta droga jest 

naprawiana,  nie zawsze można było ją naprawić.   
 

Maciej Basiński – radny RMI: 

Skarga jest w sprawie nieterminowej naprawy, to jeżeli jest nieterminowej naprawy, to 

musiał obowiązywać jakiś termin. Co ma naprawianie sukcesywne do terminu? Jak 

możemy mówić o nieterminowości, jeżeli nie ma terminu. 
 

Ryszard Brejza – PMI: 

Jeżeli skarżący nadał taką nazwę, to nie mnie jest polemizować, zgadzam się z panem 

radnym.  
 

Danuta Jaskulska  – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Droga nie została naprawiona terminowo z uwagi na to, że nie było warunków ku temu. 

Padał deszcz i nie można było jej naprawić. Skarżący sam określił termin.   

 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Termin uzależniony wykonania jest zawsze od możliwości finansowych, ale przede 

wszystkim warunków atmosferycznych. Jest to droga tymczasowa, w uzasadnieniu jest 

precyzyjnie napisane jak wygląda to z drogami tymczasowymi.  
    

 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
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Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 16 – za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i uznaniem jej za 

bezzasadną. 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 5, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 18 do protokołu. 
 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXI/223/2020 w sprawie rozpatrzenia 

skargi.  
 

 

Ad 18. 

Przedstawienie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Miejskiej 

Inowrocławia za 2019 r.:  

 
 

Szanowni państwo, na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym oraz na 

podstawie § 68 ust. 4 Statutu Miasta Inowrocławia, komisje przedkładają Radzie, 

roczne sprawozdania ze swojej działalności. Te sprawozdania wraz z materiałami na 

sesję zostały Państwu przekazane wcześniej. Nie ma więc potrzeby ich odczytywania.  
 

Otwieram dyskusję nad tym punktem. 

 

Nie było.  
 

Zamykam dyskusję.  

 

 

Ad 19. 

             Wolne wnioski i informacje bieżące. 

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć wnioski 

dotyczące organizacji prac Rady i Komisji lub miejsca i czasu ważnych dla Miasta 

uroczystości lub imprez? (§ 40 ust. 1 Statutu Miasta). 
 

Szanowni Państwo: 
 

► Następną (roboczą) sesję przewiduję na dzień 30 marca 2020 r. Materiały na sesję 

w statutowym terminie będą do odbioru w skrzynkach na korespondencję oraz 

zostaną przesłane drogą elektroniczną na adresy e-mail. 

► Przypominam, że do 30 kwietnia br. należy złożyć oświadczenia majątkowe za 2019 

r. Powinno ono być złożone według stanu na dzień 31 grudnia 2019 roku.  

Oświadczenie majątkowe radni składają na ręce Przewodniczącego Rady w dwóch 

oryginalnych egzemplarzach wraz z kopiami PIT za rok poprzedni i jego ewentualną 

korektą. Jeden egzemplarz przesyłany jest do Urzędu Skarbowego. 
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Głos zabrali radni: Jacek Tarczewski, Ewa Kempska, Elżbieta Jardanowska, Lidia 

Stolarska . 

 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Radny zabrał głos w sprawie pisowni nazwy Kujawsko-Pomorskie. 
 

Ewa Kempska – radna RMI: 

Radna zabrała w głos w imieniu mieszkańców Osiedla Uzdrowiskowego, którzy skarżą 

się, że nie otrzymują inowrocławskiej gazetki. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przewodniczący poprosił, aby radna zgłosiła to do odpowiednich służb. To nie jest 

temat na ten punkt sesji. 
 

Elżbieta Jardanowska – radna RMI: 

Radna zabrała głos w sprawie wejściówek dla radnych na imprezy, które odbywają się 

w mieście. Radna poinformowała, że informacja o wejściówkach będzie wysyłana do 

radnych w formie sms.   
 

Lidia Stolarska – radna RMI: 

W imieniu radnych podziękowała radnej Elżbiecie Jardanowskiej za to, że zajęła się 

tematem wejściówek.  

 

Ad 20.  

          Zakończenie obrad.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam XXI sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  
 

Sesja trwała od godz. 930 do godz. 1020. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

Sekretarz obrad: 
 

Maria Żukowska 

 
Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 
 

            

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  


